
 Protokół  Nr XXXI/14 
 

z XXXI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 28 maja 2014 r. w godzinach od 12.00 do  16.30 
 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

 
Adn. 1 
 
 XXXI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała  radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P,Andrzeja Banaszyńskiego, 
pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – P.Tadeusza 
Synorackiego, Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej – P.Grażynę Witucką, sołtysów wsi 
oraz wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na  15 radnych Rady Gminy, na dzisiejszej 
sesji obecnych jest 13 radnych i 2 nieobecnych usprawiedliwionych, wobec czego Rada jest 
prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Nieobecni radni to: 
- Adam Hoffmann 
- Jan Wojtyszyn 
 
(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad XXXI sesji Rady Gminy, jaki radni i goście 
otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku obrad zgłosił wniosek Wójt Gminy o wykreślenie z porządku 
sesji projektu uchwały pod poz.26 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 
bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność gminy Mieścisko. Projekt 
uchwały dotyczy lokalu wynajmowanego na gabinet stomatologiczny w Ośrodku Zdrowia. 
Okazuje się, że ten lokal nie jest lokalem wyodrębnionym stąd może pozostać wynajem na 
dotychczasowych zasadach. 
Innych zmian nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta o wycofanie projektu uchwały pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu jednogłośnie zdecydowano o wykreśleniu 
projektu uchwały. 
Porządek XXXI sesji po zmianach przedstawia się następująco: 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad XXXI sesji Rady Gminy – możliwość  wprowadzenia zmian. 
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 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
       międzysesyjnym. 
  9. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 10. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami pozarządowymi  
       oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
       w 2013 roku, 
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
      Problemów Alkoholowych za 2013 rok, 
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  
      2013 rok. 
13. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za  2013  
      rok, 
14. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 rok. 
 
15. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 
 
16. Sprawozdanie z działalności Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie za  
      2013 rok. 
17. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2013 oraz  
      sprawozdania finansowego wraz z informacją o stanie mienia komunalnego: 

 
 17.1.przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o  
              sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za rok  2013 wraz z informacją o  
              stanie mienia komunalnego, 
 17.2. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy opinii o wykonaniu  
               budżetu Gminy za rok 2013 i wniosku w sprawie udzielenia absolutorium  
              Wójtowi Gminy, 
 17.3. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
               o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
 17.4. rozpatrzenie przez Radę sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok  
               2013, 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze  
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 
 
19.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu  
wykonania budżetu za 2013 rok. 
20.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wągrowieckiemu. 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 

 
22. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIX/222/13 Rady Gminy Mieścisko z 
dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mieścisko na lata 2014-2022. 

 



 3 

 
23.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego  terenów aktywizacji gospodarczej, w tym w zakresie energii ze źródeł 
odnawialnych w Jaworówku, 

 
24.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
publiczne przedszkole, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Mieścisko, 
 
25.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym na okres powyżej trzech lat części nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Mieścisko, 
 
26.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/63/2003 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
12 września 2003 r. w sprawie nabycia nieruchomości w Popowie Kościelnym od Agencji 
Nieruchomości Rolnych w Poznaniu, 
 
27.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/109/12 Rady  Gminy Mieścisko z dnia 
6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 2 lokali mieszkalnych w budynku 
mieszkalnym Nr 11 w Strzeszkowie. 
 
28.Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych – Oddział Terenowy Poznań, działki nr 4/3 w Budziejewie. 
 
29.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 
położonej w Mieścisku. 
 
30.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
31.Wolne głosy i wnioski. 
32.Zakończenie. 
 
Adn. 4 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy w dniu 28 
lutego br. był do wglądu w burze Rady i nikt do niego nie wniósł uwag. 
W związku z powyższym zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
Adn. 5 – interpelacje  zapytania radnych 
 
- radny Rojewski: 
1) wnioskował o poprawienie przejazdu za barakiem w Zabiczynie  po kanalizacji, gdyż  ludzie 
mają pretensje, że jest tam błoto. Dojeżdżają tam samochody Aquanet, samochód 
odbierający śmieci i tam się wszystko rozjeżdża. Najgorzej jest w momencie jak pada deszcz”; 
2) „chodzi o parking na „ORLIK-u”. Wszystko dobrze jak jest sucho. W momencie gdy pada 
deszcz to jest woda po kostki. Problem jest wtedy wysiąść z samochodu. Jest zakaz 
zatrzymywania, postoju na tej drodze Gdzie mamy stawiać samochody ?” 
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- radny Rodzewicz – „znak postawiony koło „Proboszczówki” po prawej stronie, kończy się aż 
w Budzejewku, bo utwardzona droga odwołuje. Tak na dobrą sprawę, zgodnie z przepisami 
to na całym odcinku do Budziejewska po prawej stronie nie wolno zatrzymywać się”; 
 
- radny Kuryłowicz: 
1) „sprawa krzyżówki Kłodzin-Jaroszewo przy drodze wojewódzkiej. Zostało ładnie 
wykoszone, drzewa zostały trochę  ścięte, ale ta skarpa straszy. Prośba żeby te skarpę zebrać 
gdyż skręcić tam to jest problem. To jest wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Proszę 
żeby ta skarpa została uporządkowana”; 
2) droga powiatowa na Kłodzin – „asfalt robi się coraz gorszy, ale głównie chodzi o pobocze. 
Miejscami są duże zagłębienia, urwiska. Radny prosił o dowiezienie kruszywa żeby to 
utwardzi ć  i pobocze wyrównać”; 
 
- radny Graczyk – „otrzymaliśmy plan równania dróg gminnych i dotyczy to drogi Gorzewo-
Strzeszkowo. Na komisjach zgłaszałem sprawę tego przepustu. Czy już z wiadomo jak to 
będzie naprawione ? Bo jeśli ma być profilowanie drogi i może to kolidować z naprawą tego 
przepustu. Chodzi o przejazd tą drogą”; 
 
- radny Szudrowicz: „odnośnie przystanku w Popowie Kościelnym w centrum wsi. Podczas 
silnego wiatru została z dachu zerwana papa, teraz były intensywne opady deszczu. Deski 
tam niszczeją i gniją. Tam już woda  leci do środka”; 
 
- radna Kapczyńska – prosiła o interwencję, jak chodzi o naprawę przejazdu kolejowego na 
ul.Pocztowej. Tam wychodzą druty i  jest obawa, że pewnego razu pęknie opona od 
samochodu; 
 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne: 
1) w Popowie Kościelnym koło Pani Stefańskiej, na ul.Lipowej są bardzo duże dziury. Jeśli 
byłaby możliwość  prosiła o ich połatanie”; 
2) „samochody ciężarowe, które przywożą towar ścinają zakręt i jest zarwany chodnik, a przy 
tym ta studzienka od telefonu i jak ona jest nie ułożona to te wieka do góry sterczą, że 
można sobie nogę złamać”; 
 
- P.Sadłowska – sołtys wsi Podlesie Wysokie: 
1) prosiła o naprawę drogi z Podlesia do Łosińca; 
2) prosiła o wykoszenie poboczy na drodze z Popowa do Podlesia; 
 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie: 
1) zapytał czy jest możliwość  zamontowania na krzyżówce tablicy z nazwą Jaroszewo Drugie, 
ponieważ dużo samochodów jedzie i nie ma drogowskazu z nazwą tej wsi; 
2) zapytał jak wygląda z naprawą drogi Jaroszewo Drugie – Nieświastowice ? 
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- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – ponowiła prośbę o remont zatok przy drodze wojewódzkiej 
gdyż te zatoki są bardzo zniszczone i przy tej okazji może udałoby się ułożyć chodnik od 
przystanku do zatoki w jedną  i drugą stronę”; 
Na zapytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- dziury na drogach – „będziemy łatać .Ale zawsze patrzę dlaczego mamy wydawać  
pieniądze na kogoś  kto ścina sobie zakręt ?, łamie chodnik ? Musimy sami o to dbać, 
zwracać uwagę. Trzeba będzie wydać jakieś tam pieniądze. Wójt zaapelował żeby zwracać 
kierowcy uwagę. Gmina  postara się to naprawić”; 
- droga z Podlesia do Łosińca – „to jest sprawa Nadleśnictwa bo to oni wożąc drzewo 
zniszczyli drogę. Miałem obiecane przez poprzedniego Nadleśniczego, że to zostanie 
doprowadzone do stanu używalności. Jest nowy nadleśniczy i musimy jemu ten wniosek 
przekazać”; 
- wykoszenie drogi – „myślę, że niebawem winno to nastąpić, bo jest to droga powiatowa”; 
- zamontowanie znaku Jaroszewo Drugie – „to oznakowanie ma swoją nomenklaturę i w 
związku z czym wystąpimy o zamontowanie znaku. Tam jest skrzyżowanie drogi 
wojewódzkiej z powiatową. Tu jest nadrzędność drogi wojewódzkiej. Wniosek przekażemy”; 
- droga Jaroszewo Drugie – Nieświastowice – „to mamy w planie zrobić jeden odcinek 600 m 
z tej górki, natomiast resztę postaramy  się wyrównać równiarką i w tych miejscach gdzie 
będzie brakowało tłucznia to uzupełnić. To tyle ile w tym roku możemy zrobić”; 
- zatoki w Zbietce – „na pewno na dwie zatoki w tym roku będzie wykonana dokumentacja, a 
ile zostanie zrobionych to na dzisiaj nikt nie jest w stanie mi odpowiedzieć”; 
 
Adn. 7 
 
Wójt złożył informację  ze swojej pracy w okresie miedzysesyjnym. 
(Informacja Wójta stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
Informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym przedstawiła Przewodnicząca 
Rady – P.Elżbieta Kapczyńska. 
 
Adn. 9 
 
Informacje z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie od ostatniej sesji przedstawili 
Przewodniczący Komisji. 
 
Adn. 10 - Sprawozdanie ze współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami pozarządowymi  
oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w 2013 roku. 
 

Przed przystąpieniem do realizacji tego punktu Przewodnicząca Rady poinformowała, 
że to sprawozdanie, jak również pozostałe  jednostek organizacyjnych i zakładu 
budżetowego do punktu 16 porządku sesji włącznie były dostarczone wszystkim radnym, jak 
również omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z powyższym  prosiła 
radnych aby ograniczyć się tylko do zadawania pytań na dzisiejszej sesji jeśli potrzebne 
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byłyby dodatkowe wyjaśnienia. Natomiast jak chodzi o sołtysów to w/w sprawozdania ukażą 
się na stronie BIP-u, jak również są do wglądu w biurze Rady. 
Wobec powyższego realizując punkt 10 Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają 
zapytania do tego sprawozdania ? 
Radni nie zgłosili zapytań. W związku z powyższym należy uznać, że Sprawozdanie ze 
współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2013 roku zostało przyjęte bez uwag. I 
stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Adn. - Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za  2013 rok, 
W związku z faktem, że to sprawozdanie zawsze cieszy się zainteresowaniem Wójt Gminy 
przedstawił informację o wielkości sprzedanego alkoholu na terenie gminy, z podziałem na 
poszczególne wsie w roku 2013. 
Łącznie w całej gminie zakupiono alkoholu na kwotę  2.893.000 zł, co w przeliczeniu na 1 
mieszkańca wynosi  469,98 zł. W roku 2012 było o 7 zł  więcej. 
Jeśli chodzi o strukturę spożywanego alkoholu to: 
- piwa sprzedano na kwotę    1.606.000 zł 
- wina na kwotę  234.000 zł 
- alkoholi wysokoprocentowych na kwotę  1.052.000 zł 
Radni przyjęli Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych za 2013 rok, które stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Adn. 12 - Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  
2013 rok. 
Rada przyjęła sprawozdanie za rok 2013 bez uwag. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 
Adn. 13. - Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za  2013  
rok. 
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Kierownik OPS – P.Grażynie Wituckiej, która udzieliła 
odpowiedzi na pytania zgłoszone na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Rada przyjęła  Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za  2013  
rok. bez uwag. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr  8 do protokołu. 
 
 
Adn.14. - Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 rok. 
Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr  9 do protokołu. 
 
Adn .15 -  Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 
Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej i 
pracownikom za przygotowane materiały i prowadzoną pracę w służbie drugiemu 
człowiekowi. 
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Adn 16 - Sprawozdanie z działalności Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie za 2013 
rok. 
Radni nie zgłosili zapytań pod adresem obecnego na sesji Kierownika ZAZ – P.Tadeusza 
Synorackiego. 
Przewodnicząca Rady złożyła na ręce  P.Kierownika i całego zespołu gratulacje z życzeniami 
kontynuowania dotychczasowej działalności 
Sprawozdanie z działalności Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie za 2013 rok 
zostało przyjęte bez uwag i stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Adn. 17 -  Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2013 oraz  
      sprawozdania finansowego wraz z informacją o stanie mienia komunalnego: 
 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Skarbnik Gminy – P.Teresie 
Samarzewskiej. 
Skarbnik Gminy przedstawiła z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej sprawozdanie z 
wykonania budżetu Gminy za rok 2013, jak również przedstawiła najważniejsze dokonania 
inwestycyjne gminy. 
(Sprawozdanie  z wykonania budżetu  stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 
W dalszej kolejności Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie finansowe (bilans)  
z wykonania budżetu Gminy Mieścisko w rozbiciu na aktywa i pasywa na dzień 31 grudnia 
2013 r.  
(Sprawozdanie finansowe stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu). 
(Informacja o stanie mienia komunalnego za rok 2013 stanowi Załącznik Nr 14 do 
protokołu). 

 17.1.przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o  
              sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za rok  2013 wraz z informacją o  
              stanie mienia komunalnego, 

 
Skarbnik Gminy następnie przedstawiła opinię składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu o  sprawozdaniu z wykonaniu budżetu Gminy za rok 2013, która 
jest opinią pozytywną.(Opinia RIO o sprawozdaniu stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 
 

 17.2. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy opinii o wykonaniu  
               budżetu Gminy za rok 2013 i wniosku w sprawie udzielenia absolutorium  
              Wójtowi Gminy, 

 
Działając zgodnie z procedurą absolutoryjną Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – 
P.Aleksandra Martyńska przedstawiła opinię o wykonaniu budżetu Gminy za rok 2013, a 
Przewodniczący Komisji – P.Marian Witucki odczytał uchwałę Komisji  w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy. 
(Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za rok 2013 stanowi Załącznik Nr 16 
do protokołu). 
(Uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium stanowi Załącznik Nr 17 do 
protokołu). 

 17.3. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
               o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
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Z kolei Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta Kapczyńska odczytała opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
(Opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 
 

 17.4. rozpatrzenie przez Radę sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok  
               2013, 

 
W oparciu o przedłożone materiały, dokładną analizę sprawozdań na wspólnym posiedzeniu 
Komisji w dniu 19 maja br. i wyrażone opinie Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, która wiąże się z rozpatrzeniem 
przez Radę sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 
W dyskusji głos zabrali: 
- radny Rodzewicz: „chciałbym zwrócić uwagę na kilka rzeczy. Jeśli chodzi o wykonanie 
budżetu od strony rachunkowej można pogratulować Pani Skarbnik, Panu Wójtowi bo to się 
wszystko zgadza. Natomiast dyskusyjne jest jaki to ma wpływ na życie mieszkańców 
wykonanie tego budżetu, którzy za to zapłacą. Dotyczy to min.: 
1) „odłożenie spłat pożyczek na 2 lata, to jest ponad 500 tys.zł (w zależności od 
oprocentowania)”; 
2) sprawa dopłaty AQUANET-u, to jest następne ponad 500 tys.zł 
3) kanalizacja do Zabiczyna – przejście przez las, na słynnej ścieżce rowerowej. Najpierw były 
2 dziury, ostatnio 10 dziur było kopanych z uwagi na zapchaną kanalizację. Nie wiem czy to 
jest błąd w projekcie, błąd w wykonaniu. Podejrzewam, że to będzie nas kosztowało przez 
następne lata też troszkę pieniążków ze względu na to, że jest duża odległość, mały przekrój 
rur; 
4) „sprawa dożywiania w Przedszkolu. Moim zdaniem winno to inaczej wyglądać., a nie 
zwykły samochód KOMBI, pojemniki, chleb, słońce świeci i wszystko jest OK.”; 
5) „w okresie jesienno-zimowym nie zostały wykonane wszystkie naprawy punktów 
świetlnych”; 
6) „następna sprawa to jest bardzo ważna sprawa, ponieważ nas nie będzie, a Mieścisko 
będzie – to jest sprawa zabezpieczenia gruntów pod rozbudowę Przedszkola, zwiększenia 
boisk odpowiednio dla dzieci, to trzeba wykonać, żeby stawiać Przedszkole za 15, 20 lat. Jeśli 
nie będzie zabezpieczenia gruntu, to z tym będą problemy”; Obok jest grunt do sprzedania. 
Jest możliwość zarezerwowania tego, zmiany planu zagospodarowania i zabezpieczenia pod 
cele społeczne”; 
7) „w okresie jesienno-zimowym  któryś z kolei rok nie było organizowanych zajęć dla dzieci 
w Domu Kultury. Wieczorem było wszystko pozamykane”; 
8) „kolejna sprawa, która od kilku lat się ciągnie. Jak państwo chodzicie do Ośrodka Zdrowia, 
w niektórych miejscach, na stykach między stopniami widać prześwity, aż ktoś spadnie. 
Miało to kiedyś kosztować 100 tys.zł. Według wizualizacji miała być super przychodnia, a nas 
nawet nie stać na naprawę schodów, aż stanie się tragedia i wówczas będzie problem”; 
9) „gazyfikacja Mieściska – po ogrodach, po polu. Ten gaz miał kosztować podobnie jak gaz 
ziemny, po 5 miesiącach podrożał. Nie  widziałem, żeby gaz aż tak zdrożał na giełdzie. Jeżeli 
chodzi o koszt opalania to jesteśmy w stanie rozliczyć dokładnie, ponieważ tak się złożyło, że 
ta pełna zima w tym roku przypominała raczej późną jesień, oszczędziła nas, tak samo jeśli 
chodzi odśnieżanie, to potraktowała nas ulgowo”; 
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10) „parking przy Policji – „tam jeszcze trochę to się powiesi samochód. Parking przy „ORLIK-
u” – Przedsiębiorca miał dużo ziemi, trzeba było ułożyć trochę rur drenarskich, nawieźć 
ziemi, wyrównać i inaczej wyglądałoby”; 
11)” jeśli chodzi o udziały gminy w spółce AQUANET, który wynosi 332.000 zł”; 
W związku z uwagą dot. zajęć w Domu Kultury zgłosiła się celem udzielenia odpowiedzi 
Dyrektor Domu Kultury – P.Czesława Wieczorek: 
„zapraszam na różne imprezy. Nie można mówić, że nic się nie dzieje dla dzieci. 
Dzieci uczestniczą 4 razy w tygodniu w zajęciach marżoretek, próbach  orkiestry”; 
Teraz w niedzielę był piękny koncert a było niewiele osób. W Domu Kultury mamy różne 
imprezy. Tak samo kort tenisowy – w sobotę przyszła młodzież. Taka jest zasada, że my 
nikogo na siłę nie przyciągniemy. Nie dawno była impreza „Młodzież na majówkę”. Impreza 
była bardzo udana i młodzież chce powtórzyć. My nie możemy nikogo na siłę zmusić. 
Podobnie jest z młodzieżą – nie wszystkie oczekiwania jesteśmy w stanie spełnić, ale myślę, 
że te 80% spełniamy, rozmawiamy. Zawsze powtarzam im w rozmowach, że mówcie czego 
oczekujecie, jeśli jest możliwe do spełnienia – na pewno spełnimy. Jeżeli ktoś na pewno nie 
chce to nie przyjdzie na żadne spotkanie. Mamy tablicę ogłoszeń, wysyłamy zaproszenia do 
sołectw, nie ma takiej woli żebyśmy na siłę kogoś przyciągnęli. Organizowane są różne 
spotkania autorskie, z racji Przedszkola w Domu Kultury – dzieci mamy na co dzień. 
Organizowany był Dzień Matki, Dzień Ojca, organizowaliśmy wspólnie ze Szkołą teatralia z 
dziećmi, młodzieżą. W miarę posiadanych środków, oczekiwań i dialogu zawsze będziemy 
organizować, ale nic na siłę. W tej chwili wszystko jest na dobrej drodze jeśli chodzi o 
młodzież i będziemy tę współpracę kontynuować”; 
- radna Kapczyńska – „zwróciła uwagę, że Pan radny poruszył głównie problem okresu 
jesienno-zimowego. To co  Dom Kultury wykonuje z Biblioteką  my tego w ogóle nie 
negujemy, ale widzimy luki i  zastanawiamy się niejednokrotnie tu na tej sali, podczas 
posiedzeń co zrobić żeby zaktywizować tę młodzież ?, Są wnioski jak zagospodarować 
młodzież w weekendy. Myślimy tutaj o piątku, po południu i w godzinach wieczornych jak 
młodzież przyjedzie do domu, myślimy o sobocie. Młodzież skarży się niektórym radnym, że 
nie mają gdzie pójść, muszą przebywać na ulicy i właśnie tutaj chodziłoby o zaktywizowanie 
tego Domu Kultury w  czasie wolnym”; 
- radny Rodzewicz – „ja naprawdę nie mam żadnych pretensji do Biblioteki że pracuje, ja 
widzę bo przechodzę tam, tylko cały czas mówię o okresie późno jesienno-zimowym, bo 
wówczas naprawdę jest problem. Rzeczy, które Biblioteka organizuje są to rzeczy robione 
niecyklicznie, jakieś zdarzenia, które są robione i jest bardzo fajnie, tylko mi chodzi o soboty, 
niedziele, ewentualnie piątki w godzinach po 18.00.Wtedy jest ORLIK zamknięty, ja nie 
mówię o marżoretkach, ja mówię o tej działalności w godzinach popołudniowych, żeby 
można pójść pograć w tenisa, żeby jakiś instruktor coś prowadził, żeby coś się działo”; 
- radny Witucki – przypomniał, że sprawa absolutorium dla Wójta jest bardzo ważną sprawą  
i prosił  abyśmy trzymali się porządku, natomiast w/w dyskusje przenieść na pkt.32 – Wolne 
głosy i wnioski. 
Z kolei głos zabrała P.Skarbnik udzielając wyjaśnień w sprawie udziałów w AQUANET. 
Jeśli chodzi o rozliczenie udziałów to gmina ma faktycznie w spółce 664 udziały i one 
stanowią 332  tys.zł, a AQUANET ma 1.688.000 zł, tj. 83,56%; 
Do powyższych uwag odniósł się Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński: 
W pierwszej kolejności podziękował Komisji Rewizyjnej za pozytywną ocenę rachunkową, bo 
ona jest najważniejsza, bo to są pieniądze społeczne. 
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Odpowiadając Panu radnemu to nie znam takiej gminy, Wójta, Burmistrza, który by w 100% 
wszystko  wykonał i również Rady Gminy. Z kolei P.Wójt odniósł się do zgłoszonych uwag: 
„Szanowni Państwo przecież w ubiegłym roku spłaciliśmy 3 mln zł zadłużenia.! To zobaczcie 
skąd to się wzięło ? Z dobrej gospodarki, a czy była zachwiana w ubiegłym roku płynność 
finansowa w gminie ? Kto to robił ? 
- w sprawie dopłaty do AQUANET- gmina dopłaciła do 1 m3 wody i ścieków 806.000 zł za 
ubiegły rok. Natomiast AQUANET zapłacił nam podatek od nieruchomości w kwocie 258.000 
zł i czynsz za biura 8.476 zł. Wydzierżawiliśmy mu majątek na 25 lat i skonsumowaliśmy już 
te 2,5 mln zł dzierżawy, czyli corocznie powinniśmy dostawać dzierżawy 100.000 zł, 
następnie odpis z amortyzacji, która AQUANET musi odprowadzić to jest  496.000 zł. 
Z tych pieniędzy AQUANET kupił, (gdzie gmina ma napisane w umowie, że ma robić 
inwestycje, a oni mają tylko administrować) z większych rzeczy: 
- agregat prądotwórczy do stacji uzdatniania wody w Popowie Kościelnym za kwotę 47.000 
zł; 
- postawiono wiatę wraz ze składowiskiem odpadów – 43.000 zł 
- pompa – 15.000 zł 
- koparko-ładowarka – 141.000 zł 
- ciągnik – 91.000 zł 
- przyczepa rolnicza – 11.000 zł 
W ogólnym rozliczeniu gmina -AQUANET można powiedzieć, że jest po połowie. Wątpię w to 
żebyśmy na tej sali uchwalili do gospodarstwa pomocniczego środki na zakup traktora, zakup 
agregatu prądotwórczego. Najważniejsze jest to, że jest czysta gospodarka finansowa. 
Amortyzacja się odkłada i ona w drugą stronę jest inwestowana i to uważam za bardzo duży 
sukces”; 
- „ja się zgadzam –  10 dziur wykopanych na trasie kanalizacji. Proszę mi powiedzieć  kto 
wykopie dziury, może też 10 w ubiegłym roku za 2 tys.zł ?, bo tyle zapłaciliśmy za naprawę 
tej awarii, która była a ta awaria wiecie z jakiego powodu była, bo kultura użytkowania 
jeszcze jest nie taka jak powinna być.”; 
- odnośnie dożywiania – „nie podoba się Panu zwykły samochód itd. A poprzednio czym 
żeśmy wozili ? Tarpanem przystosowanym do przewozu żywności”; 
- jeśli chodzi o zajęcia w Domu Kultury – „tak, stale mamy mało. Ale proszę zaprosić kogoś, 
przyjść. Zobaczymy ile osób przyjdzie ? 
- Ośrodek Zdrowia – „tak wiemy o schodach.100 tys.zł  to miała kosztować tylko winda a 
żeby winda była to musi być cały pomost i drzwi rozsuwane. Prowadzę obecnie rozmowy z 
obecnymi dzierżawcami  tego Ośrodka właśnie na temat budowy  tego co żeśmy w 
wizualizacji widzieli. Wszystko zależy od pieniędzy”; 
- jeśli chodzi o gazyfikację – „tak jest to również kwestia możnaby powiedzieć równego 
udziału, ale dobrej gospodarki. Ja mogę dzisiaj odczytać  ile zużyje Pani Dyrektor  gazu w 
Szkole Podstawowej, w Przedszkolu, w Urzędzie. Jest komputer i zaraz wiemy kiedy jest 
niedziela, kiedy  jest sobota i czy było wyłączone, czy nie”; 
- radna Kapczyńska – „Pani Wójcie, my jako mieszkańcy gminy Mieścisko chcielibyśmy jak 
najwięcej z każdego budżetu  wysupłać jak chodzi o nas, żeby nam się lepiej mieszkało, 
żebyśmy mieli wygodę, to nie tylko chodzi o Mieścisko, ale także chodzi o wszystkie 
pozostałe wsie. Jest dużo do zrobienia, bo przecież są chodniki w pozostałych wsiach, nasze 
chodniki już w samym Mieścisku  też zaczynają nie domagać naprawy, psują się nasze ulice, 
tu choćby wspomnę Osiedle Michałowskie, to już prawie 30 lat jak został asfalt położony. 
Mieszkańcy np. nam się pytają: kiedy my będziemy mieli nowe chodniki ?, podczas gdy 
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niektóre wsie wcale ich nie mają. Tak, że to jest tylko skrawek tego wszystkiego. Jasne, że 
byśmy chcieli lepsze schody do Ośrodka Zdrowia, ale myślę tak: na tyle, na ile ten budżet 
pozwala to ta gospodarka finansowa naprawdę była dobra. Spłaciliśmy jednak sporą kwotę 
kredytów, fakt, że musieliśmy. Tak trzeba było myśleć żeby było z czego spłacić, 
podliczyliśmy i podatki i inne opłaty i to na pewno też miało wpływ na podwyższenie 
dochodów. Jest to też jest taki czas, że utrzymujemy inwestycje, które kiedyś powstały, no 
ale pragnień byłoby dużo. Napewno nie chcielibyśmy płacić tyle ani za wodę, ani za 
kanalizację. Chcielibyśmy taniej, no ale z czegoś te dochody muszą być i poprzez nasze opłaty 
mamy plany żebyśmy zdobywali jeszcze więcej różnych udoskonaleń. 
Ja oceniam osobiście, że na tyle na ile było to możliwe to gospodarka finansami gminy była 
dobra. Zadania inwestycyjne, które zostały nakreślone na 2013 rok oceniam, że zostały 
wykonane”; 
- radny Górski -„biorąc pod uwagę różne ograniczenia finansowe, które w ostatnim czasie 
były stawiane przed samorządami  trzeba właśnie podkreślić, że mimo tych ograniczeń wiele 
rzeczy udało się zrobić. Gmina inwestuje nadal, chociaż może nie w takim stopniu jak 
poprzednio, ale z konieczności. Wykonuje różne rzeczy które służą mieszkańcom. Jeśli chodzi 
zaś o gazyfikację  to uważam to za bardzo trafioną inwestycję, która gminę w zasadzie nic nie 
kosztowała, a przyczyniła się do tego, że jesteśmy zupełnie na innym poziomie i to prawda, 
że gaz podrożał, ale mam go już drugi rok i nadal uważam, że jest to bardzo dobre źródło 
energii na dzisiaj bez porównania tańsze (można porównać je z ogrzewaniem na eko-
groszek), a  komfort użytkowania, a przede wszystkim  ochrona środowiska  jest 
nieporównywalna. Wiem, to co Pan Wójt powiedział, ze chciałby żeby dostawa gazu była 
drogą sieciową, to koszty wtedy uległyby zmniejszeniu”; 
Podsumowując również uważam, że budżet został zrealizowany w miarę możliwości dobrze”; 
- radny Rodzewicz – „ja nie kwestionuję tego, że jest gaz, że jest wygoda. Ja tylko mówię, że 
tego typu instalacje prowadzi się ciągami komunikacyjnymi, bo to jest możliwość 
podłączenia, a nie przez ogródki. Ja wiem, że to jest koszt. Jeśli to idzie ciągami 
komunikacyjnymi to się ludzie podłączają, którzy przy tym mieszkają. Ja nie kwestionuje 
gazyfikacji. Tylko wejście w niektóre rzeczy spowoduje w przyszłości komplikacje. Ja mówię  
o przyszłości. Tego typu rzeczy ciągnie się ciągami komunikacyjnymi”; 
- radna Kapczyńska – „myślę, że przy inwestycjach zawsze będzie paru zadowolonych i 
niezadowolonych. Może czasami jest być może drożej, ale staramy się iść do przodu  i 
podążać za nowoczesnością.”; 
- radny Witucki – „Komisja Rewizyjna analizując wykonanie budżetu nie zauważyła żadnych 
uchybień odnośnie rozliczeń i wszystkich wskaźników, jakie postawione zostały przed 
Wójtem i gminą, natomiast realizacja była taka jaka była. Po prostu już kilka lat do tyłu 
zrobiliśmy uwagę, że każde inwestycje które robimy pociągają za sobą w przyszłości koszty i 
te koszty są coraz większe i dlatego tych pieniążków mało zostaje na nowe inwestycje. 
Inwestycje poczynione w innych latach też już wymagają zwiększonych nakładów”.  
W tym miejscu Przewodniczący Komisji podziękował Pani inspektor ds. obsługi Rady za dużą 
pomoc przy napisaniu opinii o wykonaniu budżetu. 
Podsumowując wystąpienie oświadczył, że Komisja Rewizyjna jest za udzieleniem  Wójtowi 
absolutorium. 
 
Adn 18 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze  
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 
2013 rok Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i sprawozdania finansowego za 2013 rok, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 
19 do protokołu. 
 
Adn 19 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu  
wykonania budżetu za 2013 rok. 
 
Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych: 12 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”(t.j. spełniony został 
wymóg bezwzględnej większości głosów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
za 2013 r.). Uchwałą stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady pogratulowała Wójtowi udzielonego absolutorium, życząc dalszych 
sukcesów dla zaspokojenia potrzeb wszystkich mieszkańców. 
Po części absolutoryjnej Przewodnicząca Rady o godzinie 14.40 ogłosiła 15 minut przerwy. 
Po przerwie obrady zostały wznowione i kontynuowano podejmowanie uchwał. 
W czasie przerwy sesję opuściło 2 radnych: P.Ludwik Dereziński i P.Piotr Graczyk i od tej 
chwili Rada obradowała w składzie 11-osobowym. 
 
Adn- 20 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wągrowieckiemu 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie  
i stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały omówionego na wspólnym 
posiedzeniu Komisji, na dzisiejszej sesji Wójt wnosi dodatkowo autopoprawkę związaną z 
wprowadzeniem Zarządzeniem Wójta Gminy w dniu  23 maja 2014 r. dotacji celowej w 
kwocie 5.900 zł przyznanej pismem z Krajowego Biura Wyborczego w Pile na zryczałtowane 
diety dla członków obwodowych komisji wyborczych podczas Wyborów do Parlamentu 
Europejskiego, które odbyły się w dniu 25 maja br. 
Uwzględniając wprowadzoną dotację celową: 
dochody ogółem wniosą  20.689.906,49 zł, z tego: 
- dochody bieżące – 20.048.288,49 zł 
- dochody majątkowe -  641.618,00 zł 
wydatki ogółem wyniosą  19.618.476,49 zł, z tego: 
- wydatki bieżące  18.606.879,49 zł 
- majątkowe  1.011.597 zł 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

 
Adn 22 -  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXIX/222/13 Rady Gminy 
Mieścisko z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mieścisko na lata 2014-2022. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w/w zmiana w  poprzedniej uchwale znajduje odzwierciedlenie 
w zianie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i  
stanowi  Załącznik Nr 23 do protokołu. 

 
Adn.23 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego  terenów aktywizacji gospodarczej, w tym w zakresie energii ze źródeł 
odnawialnych w Jaworówku, 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 
24 do protokołu. 

 
Adn.24 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 
przez publiczne przedszkole, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Mieścisko, 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. 
 
Adn.25 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym na okres powyżej trzech lat części nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosownie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu. 
 
 
Adn.26 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/63/2003 Rady Gminy Mieścisko 
z dnia 12 września 2003 r. w sprawie nabycia nieruchomości w Popowie Kościelnym od 
Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu. 
 
Adn. 27 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/109/12 Rady  Gminy Mieścisko 
z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 2 lokali mieszkalnych w 
budynku mieszkalnym Nr 11 w Strzeszkowie. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 28 do protokołu. 
 
Adn. 28 - Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych – Oddział Terenowy Poznań, działki nr 4/3 w Budziejewie. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 29 do protokołu. 
 
Adn.29 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 
położonej w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 11 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 30 do protokołu. 
 
Adn. 30 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił  Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
 
Adn. 31 - Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Rodzewicz: 
1) „w sprawie projektu na kanalizację na ul.Ruda. Widać, że są kołki powbijane nad samą 
rzeką i przez środek pola. Jak będą takie awarie jak są teraz, a  będzie pole obsiane to będą 
awantury”; 
2) „sprawa przepustów koło Pana Serwatki przy „ORLIK-U”. Ten przepust już jest praktycznie 
zamulony jak również przejazdy na poszczególne posesje”; 
- radny Rojewski – „ chodnik na drodze gminnej od figury do cmentarza w Zabiczynie  on  jest 
w coraz gorszym stanie. Kilkanaście kostek zapadło się, są 2-3 dość głębokie dziury od strony 
płotu. To robił AQUANET. Ale wydaje się, że dużo szkody wyrządziły opady deszczu. Radny 
prosił  aby w miarę możliwości to poprawić”; 
- radny Serafiński - „otrzymaliśmy plan profilowania dróg gminnych. Czy możnaby do niego 
dopisać jeszcze drogę koło Pana Grendy w Miłosławicach  gdyż jest problem z przejazdem”; 
- radny i sołtys wsi Sarbia – P.Witucki – czy plan profilowania dróg gminnych jest poza 
funduszem sołeckim, czy w ramach środków z funduszu ? 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że jest to uzgodnione z AQUANET-em i oni to przyjęli do 
realizacji”; 
- P.Witucki – negatywnie odniósł się do faktu, że w kwestii planu profilowania dróg pomija 
się sołtysów. Droga załatwiania  nie jest  dobra. „Nie dostałem żadnej informacji, że ta droga 
będzie robiona, jak również na pytania mieszkańców nie zawsze wiadomo co odpowiedzieć”; 
- Wójt – „plan dróg został ustalony w Urzędzie Gminy po zebraniu wniosków z zebrań. 
Ustaliliśmy te główne drogi, które robimy od lat. Ja jestem w pewnym stopniu  zobowiązany 
do jakiś ciągów. Jeśli jest uwaga żeby coś dopisać to dopiszemy”; 
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- P.Sadłowska – sołtys wsi Podlesie Wysokie - prosiła o równiarkę na drogę koło 
P.Martyńskiej w kierunku Pana Napierały; 
- radny Rodzewicz – wnioskował o wyrównanie dojazdu na długości 30 m do oczyszczalni”; 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne: 
1)  prosiła P.Wójta o środek transportu na wyjazd w przyszłym miesiącu na „Turniej 
Wymysłowa”; 
2) podziękowała w imieniu sołtysów za wyjazd delegacji sołtysów naszej gminy do Holandii”; 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – P.Wieczorek – ponownie powróciła do działalności 
Domu Kultury, zapraszając  jednocześnie radnych do współpracy; 
- Przewodnicząca Rady: 
1) odczytała pismo skierowane do Rady Gminy od Rady Rodziców przy Gimnazjum w 
Mieścisku o dofinansowanie Dnia Dziecka. 
Z uwag na fakt organizowania imprez z okazji Dnia Dziecka w wielu wsiach, w  odpowiedzi 
ustalono, że każdy zainteresowany może wesprzeć tę inicjatywę indywidualnie wpłacając 
środki na wskazane konto bankowe. 
2) Przewodnicząca Rady poinformowała, że odbyło się zebranie sprawozdawcze Banku 
Spółdzielczego – Oddział w Mieścisku, gdzie na delegatów na zebranie do Gniezna  z terenu 
naszej gminy wybrano: P.Ryszarda Sadłowskiego i Pana Andrzeja Serwatka. Przewodnicząca 
Rady  pogratulowała delegatom  wyboru. 
 W związku z wyczerpaniem zapytań, jak również punktów porządku sesji 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za obecność i zamknęła XXXI sesję Rady Gminy 
Mieścisko. 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
 
         /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
 

 


